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Protokół  XLV sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 12 sierpnia  2022 roku 

 

    Obrady czterdziestej piątej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie rozpoczęły 

się o godzinie 900 i trwały do godzinny 9 20. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie 

z listą obecności ( nieobecny radny: Zbigniew Woldański )  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

5. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

6. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz .  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady czterdziestej piątej nadzwyczajnej sesji VIII kadencji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 14 radnych i obrady                      

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2022-2029, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 

rok. 

4. Zamknięcie obrad.   

                                                                                                                                                                                                                 

Do punktu 3 

Podjęcie uchwał w sprawach:   

Do punktu 3.1 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa          

na lata 2022-2029 

Przewodniczący Rady- poprosił  Skarbnika o przedstawienie projektów  uchwał . 

Dariusz Górski – Skarbnik – powiedział , że  główną zmianą w budżecie jest kwota 125 000,00 

zł na wymianę mnicha bocznego, który uległ awarii na zbiorniku wodnym ,,Klekot’’  oraz 

kwota 370 000,00 zł na zwiększenie planu zadania inwestycyjnego wieloletniego                            

pn. ,, Rozbudowa świetlicy wiejskiej w Nieznanowicach wraz z utwardzeniem terenu wokół , 

podjazdem dla osób niepełnosprawnych oraz montażu instalacji fotowoltaicznej ‘’- 2021-2022. 

Powiedział, iż plan dochodów budżetu na 2022 rok zmniejszono:   

-4 505 020,00 zł planowane środki z Rządowego Funduszu Polski Ład – Program Inwestycji 

Strategicznych na dofinansowanie zadania „Kompleksowa modernizacja drogi na osiedlu 
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Brożka we Włoszczowie” – realizacja 2023 r.  

   -492 289,00 zł zmniejszenie – korekta planu subwencji oświatowej, zgodnie z pismem 

Ministerstwa Finansów z dnia 14.06.2022r.  

 Dodał, że wydatki budżetu zmniejszono:  

-2 298 436,00 zł zmniejszenie planu zadania „Kompleksowa modernizacja drogi na osiedlu 

Brożka we Włoszczowie” – realizacja 2023r., 

 5 500,00 zł dostosowanie istniejących i nowotworzonych dokumentów planistycznych 

zagospodarowania przestrzennego do ich publikacji zgodnie z obowiązującymi 

wymaganiami prawa, cyfryzacja – zadanie realizowane wspólnie z Urzędem 

Marszałkowskim,  

 15 000,00 zł zakup tablicy informacyjno-promocyjnej na Plac Wolności we Włoszczowie,  

 50 000,00 zł remont wejścia Szkoły w Łachowie,  

 -492 289,00 zł zmniejszenie planu wynagrodzeń nauczycieli, 

 21 300,00 zł pozostałe zadania w zakresie kultury, nagrody dożynkowe oraz dodatkowe 

środki do zadań z funduszu sołeckiego,  

 1 000,00 zł przeniesienie planu w ramach funduszu sołeckiego Nieznanowice,  

 8 000,00 zł zwiększenie środków do zadań realizowanych w ramach funduszu sołeckiego,  

 Dodał, iż  po dokonanych zmianach w planie dochodów i wydatków zwiększył się deficyt 

budżetu na 2022 r. o kwotę 2 802 643,71 zł. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektów uchwał, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLV/296/22 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włoszczowa na lata 2022-2029 

Do punktu 3.2 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLV/297/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2022 rok. 

Radny Michał Szafrański – podziękował Burmistrzowi  za intencje a Radnym za jednomyślność       

i wsparcie w rozbudowę świetlicy wiejskiej w Nieznanowicach.  Dodał, iż wsparcie jest bardzo 

ważne, ponieważ będzie można realizować projekty skierowane do mieszkańców gminy. 

Dodał, iż z projektu skorzystało 100 osób i wykonano 4 tysiące bezpłatnych zabiegów dla osób 

starszych oraz niepełnosprawnych.   

Burmistrz – powiedział że: cyt. ,, Przykład rozstrzygnięcia przetargowego, rozbudowa świetlicy      

w Nieznanowicach jest chyba tego najlepszym dowodem jak rosnące są ceny towarów i usług 

w ostatnim roku, kiedy to założyliśmy do budżetu 300 000 tysięcy złotych na rozbudowę,                 

a okazuje się, mając 250 000 z Polskiego Ładu, to w tym przypadku gmina musi dołożyć 420 

bo 50 dokładamy z tego co było zaplanowane w budżecie plus dzisiejsze ponad 370 to jest 420 

tysięcy, a  250 000 mamy tylko z zewnątrz. No chyba założenia były inne, aby Szanowni 

Państwo wsparcie było bardziej znaczące, niemniej jednak ten przykład pokazuje, jak poszły do 

góry ceny towarów, usług. Szanowni Państwo natomiast ta kwota 119 000 blisko 120 000 jest 

to można powiedzieć kwota, która wynikła kryzysowo, ponieważ na przepust, wieloletni 

przepust na zbiorniku Klekot został uszkodzony w wyniku, że tak powiem korozji, lat. Natomiast 

musieliśmy podjąć takie działania, by go naprawić, bo ujście wody z Klekotu, a nie ma 

możliwości się napicia, bo woda tak naprawdę nie dopływa, groziłoby taką katastrofą 

budowlaną na naszym największym zbiorniku, dlatego takie szybkie działania podjęliśmy                  
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i również ze znalezieniem firmy.’’ 

Przewodniczący Rady-  podziękował wszystkim osobom  zaangażowanym w wykonanie tarasu 

widokowego na Klekocie oraz  zaprosił mieszkańców oraz radnych na Gminne Święto Plonów 

Łachów 2022. 

Do punktu 4 

Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

czterdziestej piątej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 

     

     Protokołowała                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                              

  /-/   Monika Kozieł                                                                 /-/  Grzegorz Dudkiewicz       

   

      

 


